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Zapisnik
s 12. sjednice Upravnog vijeda Instituta za oceanografiju i ribarstvo

odrZane 19. srpnja 2022. godine u Institutu

Prisutni ilanovi: 1. mr.sc. Goran Kolarii, predsjednik UV
2. prof . dr.sc. Ozren PolaSek, dlan UV - putem skypa
3. doc. dr.sc. Damir Kovadii, dlan UV
4. dr. sc. Mladen Solii, dlan UV
5. dr. sc. Leon Grubi5i6, dlan UV

Ostali prisutni: - dr. sc. ZivanaNindevii Gladan, ravnateljica IOR-a
- Mirjana Drlje, dipl. iur., glavna tajnica IOR-a
- Nevena Juras, mag. oec., Sefica financijske sluZbe IOR-a, na todki 5.
- dr. sc. Sanja Matii Skoko, predsjednica Znanstvenog vijeda IOR-a,

na todki 6.

Predsjednik Upravnog vijeda mr. sc. Goran Kolarii otvorio je sjednicu Upravnog vije6a u l2:00
sati, pozdravio sve prisutne te utvrdio postojanje kvoruma.

Upravno vije6e usvojilo je sljedeii

Dnevni red

L Usvajanje Zapisnika s 1l. sjednice Upravnog vijeca
2. Izvje5taj ravnateljice o radu Instituta
3. Komunikacijska strategija Instituta
4. Plan rodne ravnopravnosti Instituta2022. *2030.
5. Polugodi5nji izvjeStaj o izvr5enju Financijskog plana 2a2022. godinu.
6. Rasprava o idejama znanstvenograzvoja Instituta
7 . Suglasnost za potpisivanje Ugovora o javnoj nabavi ROV-a
8. Razno

Ad 1)

Upravno vijede usvojilo je Zapisnik s 1 I . sjednice Upravnog vijeca odrZane 27 . travnja 2022.
godine.

Ad 2)

Ravnateljica Instituta dr.sc. Zivana Nindevii Gladan podnijela je usmeno izvje5ie o radu
Instituta zarazdoblje izmedu dvije sjednice Upravnog vijeda.

Izvijestila je da je tijeku priprema za prlavu na projekte HRZZ (rok 5.10.2022.). Institut se
javio na nadedaj HORIZON-MISS-2021-OCEAN-02 s projektom pod nazivom "social
Oceans" - Making Oceans Conservation a matter for Everyone (SOOC). Ukupan broj partnera
na projektu je 25 iz 6 zemalja s podrudja Sredozemnog mora. Ukupni budZet projekta je
9.791.607,00 eura, dok nas dio budZeta iznosi 388.786.00 eura.
Sto se tide nabave opreme na Instututu istaknula je:
Rov (HIDROLAB. Mihanovid) - za desetak dana bi se trebao potpisati ugovor za ROV
cijena s PDV-om: 1.472 500,00kn (vaZno da dostava bude do kraja projekta, prosinac 2022.);
ROV (Vrgod) ispitivanje trZllta, nova nabava;



-

t

Visokofrekventni radari (projekt CAAI, Mihanovic) cijena s PDV-om 2.032 593,75 kn;
otvaranje ponuda je bilo 15.6.2022. Trenutno traje pregled i ocjena ponuda. Natjedaj je bio
objavljen 35 dana, prethodno e savjetovanje je bilo 5 dana kao i SAFU kontrola;
lzv. Zvonariceva kuca gotova, papiri za uporabnu dozvolu, tehnidki. Prema zadnjim
informacijama uporabna dozvola nam ne treba jer je prostor samo adaptiran, a nije
nadogradivan;
Kontrola za projekte RESPONSE iADRIAQUANEI ECOMAP
Oprema, raduni, financije - nije bilo primjedbi, inspekcija je izvjeS6a poslala.
Vezano uz sudske sporove izvijestila je da gospodin Milic kao nagodbu predlaZe isplatu iznosa
od 120. 000,00 kn bruto na ime glavnice, polovicu dugovanog iznosa kamata te cjelokupnog
tro5ka Sto ukljuduje odvjetnidki troSak kao i tro5ak vje5tadenja.

Nadalje je prezentirala ponudt za tzv. ,,outsorcing" broda u iznosu od 1.782.168,00 kuna za
godinu dana, Sto ne ukljuduje tro5kove goriva, remonta broda i kvarova (ali ni tro5kove otkaza
6 zaposlenika) te troSkove broda IOR-a za dvije posade Sto iznosi 2.058.789,36 kuna godiSnje.

Vezano uz ,,projekt kartiranja" izvijestila je da su i u Grupi I i u Grupi 2 zavrieni Radni paketi
I i 2, a produZeni su rokovi za Radne pakete 3 do 5 sukladno II. Aneksu Osnovnog ugovora.

Takoder je izvijestila da je obavljen dio terenskih istraZivanja, snimljeno je podrudje zapadne
obale Istre, Molunat *Pelje5ac, Kordula, Mljetski kanal te je BIOS DVA obavio dio terena u
epikontinental nom poj asu.

Upravno vijeie primito je na znanje IzvjeSce ravnateljice o radu Instituta.

Ad 3)

Ravnateljica Instituta predstavila je Upravnom vije6u Komunikacijsku strategiju Instituta.

DonoSenje Komunikacijske strategije dio je detverogodi5njeg programa rada ravnateljice, cilj
je povecati vidljivost Instituta apodrLanaje od strane Znanstvenog vijeia.
Upravno vije6e podrZalo je donoSenje Komunikacijske strategije Instituta.

Ad 4)

Ravnateljica Instituta predstavila je Upravnom vijecu Plan rodne ravnopravnosti Instituta.

Plan rodne ravnopravnosti izraden je u suradnji s. Rektoratom SveudiliSta u Rijeci, jedan je od
od kriteriia za prijavu projekata financiranih iz Horizon Europe programa te je podrZan od
strane Znanstvenog viieia.

Upravno vijede podrZaloje donoSenje Plana rodne ravnopravnosti Instituta2022. - 2030.

Ad s)

Ravnateljica Instituta dostavila je Upravnom vije6u na usvajanje prijedlog PolugodiSnjeg
izvje5taja o izvrSeniu Financijskog plana 2a2022. godinu, te je za poja5njenje dala rijed Sefici
financijske sluZbe Instituta.

Sefica financijske sluZbe prezentirala je PolugodiSnji izvje5taj o izvr5enju Financijskog plana
2a2022. godinu.

Uvodno je navela da ukupni prihodi ostvareni u razdoblju od 01.01. do 30.06.2022. iznose
22.691.705,00 kuna, lro je 37o/o od ukupno planiranih prihoda u2022.godini. Ukupni rashodi
ostvareni u razdoblju od 01.01. do 30.06.2022. iznose 28.076.131,00 kuna, Sto je 43o/o od
ukupnog plana 2a2022. godinu.
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I Najveia odstupanja su na stavkama sluZbena putovanj a - 88oh, strudno usavrSavanj e ll3 -oh,

te je za elektridnu energija najavljeno poskupljenj e 30-40o/o, no planira se rebalans Financijskog
plana na jesen. Stavka SluZbena, radna i za5titna odjeca povecana je za 331 Yo zbog nabave
odjeie zapromatrade na projektu DCF. Na stavci Prijevozna sredstva kupljen je gumenjak koji
nije bio planiran.

Vlastiti prihodi su izvr5eni 30o/o, a rashodi 38o/o u odnosu na Financijski plan.

Upravno vije6e usvojilo je Polugodi5nji izvje5taj o izvr5enju Financijskog plana za 2022.
godinu.

Ad.6.)
Predsjednica Znanstvenog vijeca dr.sc. Sanja Matic Skoko odrLalaje prezentaciju u kojoj je
prezentirala aktivnosti IOR-a tijekom 2021.-2022. godine: produktivnost u 2021. godini (broj
radova, prema kategorijama, IF -u, kvartilima, izdavadkim kuiama) s posebnim osvrtom na
publiciranje radova IF>5 u smislu razvoja i poticanja vrhunske znanosti; poticanju razyoia
karijera mladih znanstvenika, ukljudenost IOR-a u zajednicu (otvoreni dani, Festival znanosti,
Nod istraZivada,...), prezentaciji rezultata u socijalnim mreLama (web, Facebook, Instagram,..),
popularno-znanstvenoj djelatnosti (publiciranje knjiga, slikovnica, bro5ura, letaka, video
materijala, prezentiranje rezultata u razliditim medijima), ukljudenost IOR-a u edukativne
aktivnosti na svim razinama od vrti6ke dobi do doktorskih studija, te radu na oznaZivaniu
istraZivadkih kapaciteta (usavr5avanje, diseminacij a, organizacija konferencija,..).

Upravno vije6e prihvatilo je izvje56e bez dodatnih pitanja.

Ad 7)

Upravno vijeie suglasno je da se zatraLi suglasnost Ministarstva znanosti i obrazovania za
potpisivanje Ugovora o javnoj nabavi Podvodne daljinski upravljanje ronilice (ROV-a) u

vrijednosti 1.472.500,00 kuna s Izvr5iteljem Digitalne tehnologije d.o.o., Eugena Kvaternika
25, 10410 Velika Gorica.

Ad 8)

Nije bilo priloga raspravi.

Sjednica je zakljudena u l4:00 sati.

Zapisnik vodila:

Mirjana Drlje, dipl. iur.

u Splitu, 19.7.2022.

Broj:5018122

g vijeda


